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روزنامه

شماره

صفحه رئیس اداره اوقاف و امور خیریه ناحیه سه شیراز خبر داد؛
 آغاز ثبت نام مراسم معنوی اعتکاف ۹۷ در مساجد 

رئیس اداره اوقاف و امور خیریه ناحیه سه شیراز از آغاز ثبت نام معتکفان و برگزاری آیین عبادی اعتکاف در مساجد شیراز خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، حجت الاسلام رحیم صفری گرائی بیان کرد: هم زمان با 
فرارسیدن ایام البیض ماه رجب مراسم عبادی و معنوی اعتکاف در مساجد شهر شیراز از روز 13 رجب آغاز می شود. این مقام مسئول به زمان ثبت نام 
معتکفین اشاره کرد و ابراز داشت: ثبت نام در مراسم معنوی اعتکاف در مساجد شهر شیراز در مسجد وکیل از روز 22 اسفند، حرم مطهر سیدتاج 
الدین غریب )ع( از 14 اسفند لغایت 10 فروردین و در آستان مقدس امام زاده سید محمد )ع( قصردشت نیز از 25 اسفند و امام زاده سید صادق )ع( 
مهدی آباد نیز از 23 اسفند تا زمان تکمیل ظرفیت انجام می شود. حجت الاسلام صفری گرائی با اشاره به اینکه مراسم معنوی اعتکاف از روز 11 تا 

13 فروردین ماه برگزار می شود، افزود: معتکین باید تا قبل از اذان صبح 13 رجب در مساجد حاضر باشند.

استاندار  تبادار  اسماعیل 
فارس در آستانه نوروز ۹۷ از 
گردشگری  اماکن  وضعیت 

شیراز بازدید کرد.
به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
میراث  روابط عمومی  از  نقل 
و  صنایع دستی  فرهنگی، 
فارس،  استان  گردشگری 
همراهی  با  فارس  استاندار 
معاون  فروزانی  محمدابراهیم 
زائرین  امور  و  گردشگری 
عنایت اله  فارس،  استانداری 
رحیمی معاون هماهنگی امور 
فارس،  استانداری  عمرانی 
مدیرکل  امیری  مصیب 
استان، حیدر  فرهنگی  میراث 
و  شیراز  شهردار  اسکندپور 
ذی ربط  مسئولان  از  تعدادی 
مجموعه های  وضعیت  از 
سعدی،  تاریخی-فرهنگی 
و  سنگ  موزه  و  حافظیه 
و  بازدید  تاریخی  کاشی های 
از نزدیک در جریان اقدامات 
صورت گرفته در این اماکن 

قرار گرفت.
استاندار  گزارش  بنابراین 
رضایت  ابراز  ضمن  فارس 
کاروانسرای  سامان دهی  از 
و  هفت تنان  آرامگاه  جنب 
موزه  به  آن  کاربری  تغییر 
تاریخی،  کاشی های  و  سنگ 
نوروز  در  موزه  این  گفت: 
پذیرای  به عنوان جاذبه جدید 

شهر  به  ورودی  گردشگران 
شیراز خواهد بود.

وی خاطرنشان کرد: با توجه 
تاریخی-فرهنگی  داشته  به 
کاشی های  وجود  و  متعدد 
بعد  منحصربه فرد،  و  خاص 
نوروز  تعطیلات  اتمام  از 
نورپردازی،  ازنظر  موزه  این 
آرایی  موزه  و  بندی  ویترین 
میراث  هفته  در  تکمیل 
نهایی  به صورت  فرهنگی 
خواهد  بهره برداری   به 

رسید.
گفتنی است به نقل از مصیب 
میراث  مدیرکل  امیری 
ساماندهی  فارس،  فرهنگی 
سعدیه،  خدماتی  غرفه های 
حافظیه  مجموعه  نورپردازی 
شهرداری  همکاری  با 
اضطراری  مرمت های  شیراز، 
ساماندهی  سعدیه،  و  حافظیه 
سرویس های  نوسازی  و 
و  حافظ  مجموعه  بهداشتی 
سعدی، ساماندهی فضای سبز 
جابه جایی  مجموعه ها،  این 
و  جانمایی  قطعه سنگ،   ۳۰۰
کاشی  قطعه   ۱۰۰ ساماندهی 
از  بیش  تحویل  و  بررسی  و 
انبار  ۱۰ هزار قطعه کاشی به 
موزه  راه اندازی  درزمینه ی 
تاریخی  سنگ های  و  کاشی 
صورت  اقدامات  ازجمله 

گرفته است.

عنایت الله رحیمی معاون هماهنگی امور 
اینکه  بابیان  فارس  استاندار  عمرانی 
و  هستند  مردم  اعتماد  مورد  بانک ها 
اعتماد مردم بزرگ ترین سرمایه بانک 
از  مردم  که  است  حق  گفت:  است 
تسهیلات بانکی بهره مند باشند، مدیران 
حوزه بانکی باید در این زمینه و برای 
تسهیل امور تصمیمات متهورانه بگیرند.

از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
روابط عمومی بنیادمسکن استان فارس، 
حضور  با  که  نشست  این  در  رحیمی 
و  فارس  استان  بنیادمسکن  مدیرکل 
استانداری  در  بانک ها  حوزه  مدیران 
فارس برگزار شد، افزود: مردم به ویژه 
در  که  کسانی  و  جامعه  نیازمند  طیف 
یک حادثه همه زندگی خود را در سیل 
یا زلزله ازدست داده است باید بیشتر و 

بهتر از این تسهیلات بهره مند باشند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
این حوزه  در  مدیران  داد:  ادامه  فارس 
باید شهامت تصمیم گیری داشتند باشند 
اگر هم هزینه ای داشته باشد هزینه آن 
اصلاح  برای  دادن  هزینه  بپردازند،  را 
امور و برای گشایش کار مردم بسیار 
فعالیت  گفت:  رحیمی  است.  پسندیده 
بانک های استان فارس در حوزه اعطای 
مثبت  بازسازی  و  حوادث  تسهیلات 
و  قابل قبول  رشد  درصدهای  و  است 
موارد  این  است  امید  است  قابل اعتنا 

روندی رو به رشد داشته باشد.
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
درزمینه  کرد:  اضافه  فارس  استانداری 
این  هم روند  معیشتی  تسهیلات  اعطای 

زمینه  این  در  فرمانداران  که  است 
همکاری  هم  بانک ها  شوند،  هماهنگ 

لازم را داشته باشند.
وی بابیان اینکه کنترل ها و نظارت های 
برای  نظارتی  دستگاه های  و  بازرسی 
و  است  الزامی  موارد  برخی  رعایت 
با  امید است منطبق  وجود دارد گفت: 
به  درعین حال  ناظران  و  بازرسان  نظر 
روند  و  بیندیشید  امور  سازی  تسهیل 

اعطای تسهیلات بیشتر تسهیل گردد.
رحیمی اضافه کرد: پرداخت تسهیلات 
حوادث باید کام مردم را شیرین کند، 
جلب رضایت مردم در این زمینه خیلی 
تسهیلات  اعطای  روند  است،  مهم 
مردم  باشد،  سخت  مردم  برای  نباید 
شیرینی  و  کنند  رضایت  احساس  باید 
کنند  حس  را  تسهیلات  این  دریافت 
وی افزود: مردم ارباب ما هستند، باید 
به معنی واقعی ارباب رجوع ایمان داشته 
باشیم، حتی اگر در چهارچوب قوانین 
نتوانیم مشکل کسی را حل کنیم چنان 
از  خوشحالی  با  که  کنیم  توجیه  را  او 
در بیرون برود، چهارچوب قانونی کار 
خود را جایی که محدودیت داریم برای 

مردم تشریح کنیم.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
بحران  مدیریت  از  تقدیر  با  فارس 
مدیریت  و  بنیادمسکن  و  استانداری 
تسهیلات  اعطای  پیگیری  در  بانک ها 
این  در  مسئولان  همه  گفت:  حوادث 
پیگیری های  و  داشته اند  تعامل  زمینه 
و  حوادث  اعتبارات  جذب  برای  لازم 

اعتبارات معیشتی را انجام داده اند.
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معاون عمرانی استاندار فارس در نشست شورای هماهنگی 
بانک های استان:

برخورداری از تسهیلات بانکی حق مردم است
مدیران حوزه بانکی تصمیمات متهورانه بگیرند

وعده افتتاح بیمارستان امام علی کازرون 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دفتر سه ساله شد

با  کازرون  شهر  شورای  اعضای  کازرون،  امام جمعه 
حجت الاسلام خرسند امام جمعه دیدار کردند.

در ابتدای این جلسه که به درخواست نماینده کوهمره 
و نودان برای بیان نظرات و خواسته های مردم این منطقه 
تشکیل شد، شهریاری نماینده بخش کوهمره و نودان 
در شورای شهر کازرون به بیان نکاتی پیرامون تمایل 
مردم دشت برم برای پیوستن به بخش مرکزی و شهر 

کازرون پرداخت.
وی افزود: درحالی که سال های سال است اهالی دشت 
برم با نامه و طومار بر الحاق به بخش مرکزی پافشاری 
دارند، اما عملکردی از مسئولین در این رابطه مشاهده 

نشده است.
دلایل  مردم،  از  نمایندگی  به  ادامه  در  مسئول  این 
مرکزی  بخش  به  پیوستن  جهت  برم  دشت  دهستان 
را برشمرد و خاطرنشان کرد: یکی از این دلایل، بعد 
مسافت است که دردانه به عنوان آخرین روستای دشت 
قائمیه ۷۰ کیلومتر  تا  اما  تا کازرون ۳۳ کیلومتر؛  برم 

فاصله دارد.
نماینده بخش کوهمره و نودان بیان کرد: دسترسی کل 
دهستان دشت برم به کازرون با جاده ای هموار و راحت 
مسیری دیگر که  تا  است  مناسب تر  بسیار  تردد  برای 
ناهموار و کم تردد بوده، به طوری که از سه راه کلانی 
تا تنگ ابوالحیات، کمبود وسیله نقلیه موجب ساعت ها 

اتلاف وقت تنها برای رسیدن به قائمیه می شود.
دهستان  اهالی  فامیلی  و  خویشاوندی  پیوند  شهریاری 
دشت برم و قرابت نزدیک آن ها با مردم کازرون را از 
این خواسته برشمرد و عنوان کرد: سیل  دیگر عوامل 
مسئله  به خاطر  عمدتاً  که  برم  دشت  اهالی  مهاجرت 
اشتغال بوده است تنها به سمت کازرون رخ می دهد و 
همچنین قرابت فرهنگی دهستان دشت برم با کازرون 
مهم ترین علل  از  از طرفی یکی  است.  موارد  از دیگر 
با  نودان  کوهمره  مسئولان  بی مهری  تأکید،  مورد 
دهستان دشت برم است که باوجود داشتن جنگل های 
دهستان های  محروم ترین  از  یکی  شده  موجب  بلوط، 

کشور باشد.
وی در ادامه افزود: درصورتی که برخی مسئولان قائمیه 
یکی از مهم ترین علت شهرستان شدن آن شهر را این 
 ۵۰ فاصله  نمی توانند  قائمیه  مردم  که  کرده اند  عنوان 
تا کازرون را طی کنند، چطور توقع دارند  کیلومتری 

دردانه  آن که  روستای  آخرین  از  برم  مردم دشت  که 
 ۷۰ و  نکنند  طی  کازرون  تا  را  کیلومتر   ۳۰ هست، 

کیلومتر را تا قائمیه برای انجام امور بپیمایند؟!
شهریاری در پایان با درخواست از امام جمعه کازرون 
جهت پیگیری خواسته مردم دشت برم گفت: از دردانه 
خود  مخالفت  مردم  و  منطقه  بزرگان  همه  گرگنا،  تا 
خواستار  و  کرده اند  اعلام  را  قائمیه  به  پیوستن  برای 
دشت  دهستان  مردم  حرف  رساندن  برای  شما  یاری 
دارند  درخواست  مردم  هستند.  مسئولان کشور  به  برم 
شود.  پیگیری  هست  نیز  به حق  که  آن ها  خواسته  که 
ما حتی اگر لازم باشد حاضر هستیم در اولین فرصت 
برای پیگیری این امر به استانداری و یا وزارت کشور 

نیز مراجعه کنیم.
در ادامه دهداری به نمایندگی از شهر نودان در شورای 
شدن  مشخص  لزوم  بر  تأکید  با  کازرون  شهرستان 
حقوق نودان در صورت تشکیل شهرستان جدید گفت: 
ما  داشتیم.  جدید  شهرستان  تشکیل  از  مطالبه  یک  ما 
حق  باید  اما  نداریم؛  قائمیه  شدن  شهرستان  با  مشکلی 
مردم کوهمره در این موضوع دیده شود که در صورت 
شهرستان شدن، به چه صورت ادارات برپا خواهند شد. 
و  گرفته  نادیده  متأسفانه  که  هست  ما  مطالبات  این 

توجهی به آن نشد.
وی افزود: باوجوداینکه جناب شهریاری نسبت به الحاق 
هیچ وقت  ما  اما  کردند،  اشاره  کازرون  به  برم  دشت 
نمی خواهیم دشت برم از کوهمره جدا شود. دشت برم تا 
زمانی که بحث شهرستان جدید نباشد، پاره تن کوهمره 
سر  بر  تنشی  کازرون،  و  کوهمره  بین  نباید  و  است 

دشت برم باشد.
شهرستان  شورای  در  قائمیه  نماینده  جعفری  سپس 
از  قائمیه  شدن  شهرستان  بحث  به  اشاره  با  کازرون 
گذشته تاکنون گفت: ما نیز محرومیم. بیاییم مشکلات 
رفع کمبودها همچون عریض شدن جاده  از طریق  را 
قائمیه به کازرون و ارتقا امکانات این بخش حل کنیم. 
از طرفی چه بسا با تشکیل شهرستان جدید، کازرون نیز 
پیشرفت کند، چنانچه برای استان شدن، نیاز به وجود 
دشت  است.  کازرون  هم جواری  در  شهرستان  چندین 
برم نیز می تواند پس از تشکیل شهرستان جدید، از آن 

جداشده و به کازرون ملحق شود.
بر حفظ  تأکید  با  این شورا  نماینده خشت در  رستمی 
خطوط قرمز شهرستان کازرون در بحث جدایی گفت: 

همان طور که امام جمعه کازرون اشاره کرد، هر قسمتی 
قرمز  خطوط  برخی  )به غیراز  شهرستان  جای  هر  از 
هویتی کازرون( که بر اساس قانون و مقررات توانایی 
ارتقا داشته باشد و مردم خواستار این امر باشند، مخالفتی 
نداریم. ما نیز با شهرستان شدن قائمیه مخالف نیستیم؛ 
قرمز  خط  گفتند،  امام جمعه  که  را  قرمزی  خطوط  اما 

همه ما نیز هست.
برخی  در  لابی گری  وزنه  متأسفانه  داد:  ادامه  وی 
باید به قانون  اما ما  موارد بر قانونیت سنگین تر است؛ 
برگردیم. همچنین در صورت تشکیل شهرستان جدید، 
ادارات باید در مرکز شهرستان باشد و نمی توان آن ها 

را تقسیم کرد.
با  نیز  شهرستان  شورای  در  کازرون  نماینده  مهرورز 
یادآوری ضرورت توجه به خواسته همه مردم شهرستان 

گفت:
هیچ وقت هیچ فردی در کازرون مخالف شهرستان شدن 
قائمیه نیست و امام جمعه نیز بارها تأکید کرده  است؛ اما 
باید خواسته همه مردم شهرستان ازجمله مردم کازرون، 

کوهمره و دشت برم در نظر گرفته شود.
اردشیری از بالاده نیز با اعلام عدم مخالفت در تشکیل 
حق  درواقع  شدن  شهرستان  گفت:  جدید  شهرستان 
امر  این  برای  بیشتری  بوده است چراکه شرایط  بالاده 
شود،  شهرستان  می خواهد  قائمیه  اکنون که  اما  دارد؛ 
مخالفتی نداریم و خواستاریم که به رفع مشکلات بالاده 
سرخی  کوهمره  جاده  و  نرگسی  سد  شود.  توجه  نیز 
حمایت  با  امیدواریم  که  است  مهم  ما  برای  شیراز  به 
 مسئولان تخصیص بودجه و اعتبار برای آن ها صورت 

بگیرد.
با  کازرون  امام جمعه  خرسند  حجت الاسلام  ادامه  در 
گرفتن  نظر  در  جهت  به  شهرستان  شورای  به  توصیه 
این  از  که  توقعی  اولین  گفت:  کازرون  کلی  منافع 
در  شهرستان  کلی  منافع  که  است  این  می رود،  شورا 

نظر گرفته شود.
آن،  آوازه  علی رغم  کازرون  شهرستان  افزود:  وی 
اهتمام شما  است.  شهرستان محرومی در همه بخش ها 
مربوط به مسائل شهرستان باشد. در شورا باید اختلافات 
این مراکز خدماتی  سیاسی کنار گذاشته شود. چراکه 

است و مردم توقع خدمت رسانی دارند.
فصل الخطاب  بر  تأکید  با  خرسند  حجت الاسلام 
داشت:  بیان  اخیر  موضوع  در  بالأخص  قانون  بودن 
می شود.  عمل  قانون  به  سلیقه ای  گاهی  متأسفانه  البته 
مسئله  دارد.  مقرراتی  و  قانون  نیز  شدن  شهرستان 
شهرستان شدن قائمیه همچون بخش های دیگر از سالیان 
قانون  به  عمل  کار  بهترین  است.  بوده  مطرح  گذشته 
مردم شهرستان  با  نماینده  تعامل  ما شیوه  است. گلایه 
نماینده  داریم  توقع  که  است  کازرون  مردم  به ویژه  و 
مردم در مناسبت های مختلف در بین مردم حضورداشته 
مناطق  مردم  با  را  خود  تعامل  نماینده  اگر  باشد. 
به حداقل  مسائل  این گونه  تبعات   شهرستان ترمیم کند، 

می رسد.
وی اضافه کرد: توسعه شهرستان از آرزوهای بنده بوده 
مسائل  داشته ام،  مسئولان کشوری جلسه  با  و هرجایی 
ازجمله  امکاناتی  کرده ام.اگر  بیان  را  شهرستان  همه 
قائمیه  در  امکانات  دیگر  و  علمیه  حوزه  دادگستری، 
هم  قائمیه  است.  بوده  ما  پیگیری های  با  دارد،  وجود 
تصور نکند که با تابلو فرمانداری، همه مشکلات آن ها 
حل می شود. اجازه دامن زدن به اختلافات ندهید. معیار 

نیز قانون و خواست مردم باشد.
امام جمعه کازرون خاطرنشان کرد: اولویت اول شورای 
شهرستان مسائل کلان شهرستان و بعد ایجاد اخوت و 
صمیمیت بین مردم شهرها و بخش های شهرستان باشد. 
در مسئله اخیر نیز در مراودات با مسئولان شهرستان و 
استان، تأکید بر اجرای قانون و مقررات و کارشناسی 

دقیق داشته باشید.

نماینده کوهمره و نودان در شورای اسلامی کازرون:

مردم دشت برم با دلایل مهمی قصد پیوستن به بخش 
مرکزی را دارند

گفت:  کازرون  امام جمعه 
دانشگاه  علی  امام  بیمارستان 
آزاد کازرون چند سالی است 
سال  سه  و  است  ساخته شده 
را  آن  افتتاح  وعده  که  است 
افتتاح  از  خبری  اما  می دهند؛ 

آن نیست.
به گزارش ایرنا حجت الاسلام 
قرار  گفت:  خرسند  محمد 
پزشکی  علوم  دانشگاه  بوده 
تحویل  را  بیمارستان  این 

بگیرد و تجهیز کند.
درباره  کازرون  امام جمعه 
شهرستان  تقسیم  احتمال 
شهرستان  ایجاد  و  کازرون 
جدید گفت: از مردم کازرون 
حرف  متانت  حفظ  با  که 
خودشان را به گوش مسئولان 
می کنم،  تشکر  رساندند 
را  مردم  اعتراض  مسئولان 

شنیده اند و قول دادند بررسی 
شود.

شده  قرار  داد:  ادامه  خرسند 
تقسیمات وزارت  کارشناسان 
به  بررسی  برای  کشور 
کازرون اعزام شوند تا بررسی 
که  امیدوارم  کنند،  همه جانبه 

این وعده عملی شود.
قراراست  می شود  گفته 
جدا  با  جدیدی  شهرستان 
کوهمره  بخش های  شدن 
شهرستان  چنارشاهیجان  و 

کازرون ایجاد شود.
معتقدند  مردم کازرون  برخی 
جدا شدن امامزاده سید حسین 
و شهر باستانی بیشاپور که با 
ایجاد شهرستان جدید صورت 
هویت  گرفت،  خواهد 
 تاریخی کازرون را خدشه دار 

می کند.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، امور حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر 
شیراز در سی و دومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز بابیان این که 
تبعیض در اجرای قانون ویرانگر است، گفت: شفافیت، مشارکت و مبارزه 
با تبعیض و نادیده گرفتن منافع فردی و گروهی در مقابل منافع مردم تنها 

راه موفقیت شورای پنجم و شهردار شیراز است.
سرویس خبری/ مریم زارع خفری: عبدالرزاق موسوی گفت: قانون تخریب 
آثار تاریخی را ممنوع کرده و حالا که تخلفی شده و باید کار در مراجع 
قضایی پیگیری شود و از هیئت رئیسه می خواهم به وظیفه نظارتی خود عمل 

کنند.
قانون  آن  در  که  حوزه هایی  از  دیگر  یکی  این که  بابیان  شورا  عضو  این 
این  در  کاربری  تغییر  هرگونه  افزود:  است،  قصردشت  باغ های  اجرانشده 
باغات باید با اخذ موافقت ابتدایی شورای شهر در کمیسیون ماده 5 و امور 

زیربنایی باشد که متأسفانه به این موضوع توجه نشده است.
می دهد  نشان  من  بررسی  گفت:  نیز  شهرداری  کارکرد  مورد  در  موسوی 

برنامه ریزی و انسجام این مجموعه مثبت نیست و تغییری نسبت به گذشته 
در آن نمی بینم و مناطق شهرداری از ابتکار عمل لازم برخوردار نیستند و 

شهردار باید برای هماهنگ کردن بخش ها چاره ای بیندیشد.
وی همچنین از شهردار شیراز خواست گزارش شفافی از اقدامات خود در 

دوره کوتاه خدمتش به ویژه در حوزه انتساب مدیران ارائه کند.
از  گزارشی  ارائه  خواستار  همچنین  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو  این 

عملکرد این شورا به مردم شیراز شد.
در ادامه رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر شیراز 
بابیان این که مردم در 4 دهه گذشته همواره از نظام و کشور با تمام توان 
دفاع کرده اند، گفت: مسئولان و مدیران باید بدانند اگر مردم نباشند، آن ها 

هیچ جایگاهی نخواهند داشت و باید همواره به آن ها احترام بگذارند.
نوذر امامی ادامه داد: واقعیت تلخ این است که مردم حرف برای مسئولین 
دارند؛ اما متأسفانه گوش شنوایی برای شنیدن و عمل کردن نیست و فضایی 
برای گفت وگوی مردم و مسئولیت تصمیم گیرنده سیاست داخلی و خارجی 
وجود ندارد و به عنوان نماینده مردم می خواهم در سال آینده در گفت وگو 

در این حوزه باز شود.
وی ادامه داد: مشکلات بزرگ امروز ایران جز با گفت وگو حل نمی شود و 
اگر به مردم حق می دهید به نقد و درخواست آن ها توجه کنید و اولین قدم 
نیاز و پذیرفتن گفت وگوی ملی است تا زمان از دست نرود در  احساس 
غیراین صورت اگر چاره ای اندیشیده نشود موجب خستگی اجتماعی و عدم 

اعتماد مردم به مدیران می شود و درنهایت همه ضرر خواهیم کرد.
بافت  تخریب کنندگان  با  قاطع  و  جدی  برخورد  خواستار  ادامه  در  امامی 
تاریخی شیراز شد تا برای مردم این طور برداشت نشود که قانون برای فقیران 
است و پولداران و صاحبان قدرت از اجرای قانون استثنا هستند و ازاینجا به 
بزرگان و علمای شهر از زبان مردم و به عنوان نماینده آن ها می گویم نمره 
خوبی در رعایت حریم حقوق و منافع شهروندان نگرفته اید؛ بنابراین بیش از 

این به اعتبار و سرمایه نحیف اجتماعی مردم وارد نکنید.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی 
آمادگی  از  مهرجهانیان  چهار،  منطقه  شهرداری 
باغ  بزرگ ترین  در  جنت  باغ  نوروزی  کمپ 
شیراز با تعداد 173 کانکس، شامل 100 کانکس 
معمولی و 73 کانکس ویژه برای پذیرش 1400 
نفر به صورت روزانه خبر داد و گفت این کمپ 
باهدف اسکان، رفاه و امنیت مسافران و همچنین 
برای  شیراز  شهر  پتانسیل های  و  جاذبه ها  معرفی 
مسافران  که  است  ایجادشده  گردشگر  جذب 
نوروزی می توانند با اسکان در این مجموعه علاوه 
بر استفاده از امکانات در نظر گرفته شده در کمپ 
تنوع گیاهی،  لحاظ  به  باغ  بسیار مفرح  از فضای 
پیست  شامل  ایجادشده  ورزشی  مجموعه های 

بزرگ سالان  ورزشی  ست های  دوچرخه سواری، 
فرهنگی  برنامه های  از  همچنین  و  کودکان  و 
نوروز  ایام  در  دیده  شده  تدارک  گردشگری  و 

استفاده نمایند.
باغ  به  جدید  ورودی  احداث  گزارش  این  طبق 
مسافران  آمد  و  دررفت  سهولت  به منظور  جنت 
و امدادرسانی در زمان های بحران و جلوگیری از 

ورود خودرو در محدوده کمپ ایجادشده است.
استقبال  راستای  در  انجام شده  اقدامات  دیگر  از 
و  آماده سازی  نوروزی  میهمانان  از  بهتر  هرچه 
جنوب  سمت  از  شیراز  شهر  ورودی  گل کاری 
ورودی های  اصلی ترین  از  یکی  به عنوان  غرب، 
شهر شیراز، اجرای دیوار کاه گلی به طول 2500 

عدد   50 آماده سازی  امیرکبیر،  بلوار  در  مترمربع 
برای  نوروزی  المان  به عنوان  رنگی  تخم مرغ 
نصب در معابر اصلی منطقه، حذف زوائد بصری، 
پاک سازی  و  لبه  تک  متر   9000 رنگ آمیزی 
بیش از 5000 مترمربع دیوارهای شهری و کاشت 
انواع گل و گیاهان پوششی در  از 75000  بیش 

مسیرهای اصلی است.
مهرجهانیان در پایان ضمن تقدیر از کلیه کارکنان 
مضاعف  فعالیت های  خاطر  به  شهرداری  خدوم 
آنان در روزهای پایانی سال گفت: امیدواریم در 
سال جدید بتوانیم با استعانت از پروردگار متعال 
به بهترین شکل پذیرای مسافران نوروز در شهر 

شیراز باشیم.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، امور حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر شیراز:

تبعیض در اجرای قانون ویرانگر است

شهردار منطقه چهار عنوان کرد؛

بزرگ ترین کمپ نوروزی شهر شیراز پذیرای میهمانان نوروزی


